
   

 

 

Styrelsemöte 12 december klockan 16:15 på Campus Engelska Parken, k 

Närvarande: Carolina Wiezell, Evelina Hultqvist, Jakob Pettersson, Anastasia Lazareva, 

Alice Tegebro, Julia Bergqvist, Johanna Carlé, Amelie Lundén, Cornelia Mazloomian 

Svalland, Wilma Junhammar, Josefin Persson Ståhl, Alexander Göransson 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16.23. 

Styrelsen beslutar att Ulrika Tilstam, Nanna Bergquist, Jonas Zouari, Stephanie Slagbrand, 

Ella Shalit, Maja Axling, Tuva Ärlemalm, Alyssa Larsson, Lina Borgström och Max Thorén 

adjungeras med närvarorätt men utan rösträtt på mötet. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.  

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte 

Maja Axling väljs till justeringsperson.  

§ 4 Må-bra-runda 

Styrelsen går varvet runt där samtliga får lyfta hur man mår för tillfället.  

 

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning 

Ordförande:  

Jag har haft möte tillsammans med Socionomus angående ihopslagning av kontoret, samt 

börjat sammanställa dokument för kommande styrelsemedlemmar. Mest löpande arbete 

utöver det.  

Vice ordförande:  

Jag har gjort löpande arbete i kontakt med samarbetspartners. Jag har haft möte med 

Unionen för att diskutera avtal inför 2023. Jag har tillsammans med ordförande träffat 

Socionomus.  

 

Sekreterare:  

Sedan sist har jag skrivit nyhetsbrevet för november. Har även skickat ut en enkät från 

Sociologiska institutionen som Amelie skapat till samtliga medlemmar. Jag har renskrivit 

protokollet från föreningsstämman och inväntar svar från justeringspersoner.  

Ekonomiansvarig:  

I min vecka har jag haft en första överlämning kring det löpande arbetet och ska planera in 



   

 

en sista där jag går igenom bokföringen. Annars har det endast bestått av löpande arbete och 

genomgång av en hel del dokument, samt att nästa års budget-excels har skickats ut till 

samtliga utskott. 

Webmaster:  

Jag har laddat upp de nya stadgarna på hemsidan. Utöver det har jag mest haft koll på 

mailen, slipat på mina överlämningsdokument och håller just nu på att planera in ett datum 

för överlämning tillsammans med Cornelia för administratörs-rollen.  

Marknadsföringssamordnare:  

Näringslivssamordnare:  

Den här veckan blev vårt möte inställt, men vi fortfarande gör sista fixet med våra luckor i 

julkalendern samt bokar in sista utskottsmöte med kick-out. 

Evenemangssamordnare:  

Jag har haft möten med generalerna samt skickat in sista fakturor till Evelina. Har även lagt 

om en plan med generalerna över jul och fortsättningen då ny samordnare också kommer att 

vara med oss i planeringen 

Utbildningssamordnare:  

Idrottssamordnare:  

PVD:  

Det är glädjande att säga att vi haft vårt uppstart möte med vår projektgrupp där 7 personer 

deltog och 2 saknades. Vi har även börjat ha kontakt med företag vilket också är positivt. Vi 

fortsätter nu arbetet ännu hårdare för att kunna göra det smidigt för oss i omtänk för en stor 

projektgrupp 

Valberedningen:  

§ 6 Samordnarna har ordet 

Johanna berättar att hon håller på med Dynamicus julkalender just nu och uppmanar styrelsen 

att få fler medlemmar att delta i tävlingarna. Amelie förklarar att hon sedan sist fixat inför 

Dynamicus julkalender samt att hon sett över de svar som kommit in från den enkät som 

skickats ut från Sociologiska Institutionen. Anastasia berättar att frukostseminariet med 

Uppsala Kommun hållts och att det blev lyckat. Julia förklarar att hon haft möten med 

generalerna och att hon haft en överlämning med kommande evenemangssamordnare, Alyssa.  

§ 7 PVD 

PvD berättar att de haft ett uppstartsmöte med sina utskott samt att de haft kontakt med de 

företag som visat ett intresse för kommande mässan,  



   

 

§ 8 Dynamicusevent inspark 

Styrelsen beslutar att återkomma till § 8 Dynamicusevent inspark till efter att generalerna 

kommit.  

§ 9 Kommande termin 

Alice informerar om att kontoret kommer slås ihop med sociologiska och socionomus. Hon 

har skapat ett preliminärt bokningsschema för vårterminen och skickat det till dem.  

Jakob berättar hur läget med nycklarna till förrådet ser ut och att han har informerat 

samarbetspartners om att fyra arbetsdagar innan gäller om man vill hämta något där.  

§ 10 Utvärdering 

Alice informerar om en kommande utvärdering som kommer skickas ut till de som avgår från 

styrelsen och uppmanar samtliga att svara på den.  

§ 11 Överlämningar 

Alice frågar styrelsen om alla har bokat in sina överlämningar. Vidare informerar Alice om att 

hon kommer boka in uppstartsmöten med de nya i styrelsen framöver.  

§ 12 Övriga frågor  

Styrelsemötet tar paus kl 16:49 

Styrelsemötet återupptas kl 17:14 

Styrelsen beslutar att Tilde Tesseus, Agnes Nidsjö, Ebba Grapne och Emelie Gråd adjungeras 

med närvarorätt men utan rösträtt på mötet.  

§ 8 Dynamicusevent inspark 

De nya generalerna visar insparksfilmen för VT23. Styrelsen diskuterar filmen och temat för 

kommande inspark. Vidare diskuterar styrelsen kommande insparksevent som Dynamicus ska 

arrangera.  

§ 13 Sekreterarens punkt  

Inget att tillägga.  

§ 14 Återkoppling på mötet 

Kul möte!       

§ 15 Mötets avslutande  

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 17.46.  

 



   

 

 

_________________________                               _________________________  

Ordförande Alice Tegebro                                   Sekreterare Cornelia Mazloomian Svalland 

 

_________________________  

Justeringsperson Maja Axling 

 

 

 


